



احصل على خصم بقيمة 10% على هاتف أيفون 17 الجديد وإصداراته المختلفة مع بطاقات ماستركارد الائتمانية من البنك التجاري

Get 10% discount on the new iPhone 17 models with Commercial Bank Credit **Cards from Mastercard**

الشروط والأحكام

حملة "iPhone 17" هي عرض ترويجي محدود المدة يُنظِم بالشراكة بين البنك التجاري (ش.م.ع.ق.) وشركة هايبر ماركت اللولو للتجاره (" لولو")، لتقديم مزايا حصرية لحاملي البطاقات الائتمانية من البنك التجاري عند التسـوق في متاجر لولو في دولة قطر عن طريق خدمة "اشتر الآن وادفع لاحقًا".

- تسرى هذه الحملة من 29 ديسمبر 2025 إلى 29 ىناىر 2026.
- إن هذا العرض متاح حصريًا لحاملي بطاقات البنك التجاري الائتمانية.
 - ينطبق هذا الخصم على جميع موديلات جهاز iPhone 17 الحديدة فقط.

الحملة سارية فقط على المشتريات التي تتم في

وجزيرة اللؤلؤة، وأبو سـدرة مول، ومدينة بروة.

الأفرع التالية من لولو هايبر ماركت: الدائري الرابع،

- يسرى هذا الخصم حصريًا على عمليات الشراع التي تتم من خلال خدمة "اشتر الآن وادفع لاحقًا" من
- البنك التجاري، وبالتالي سيتم استبعاد عمليات الشراء التي تتم من دون استخدام هذه الخدمة. يمكن للعملاء اختيار أقساط شهرية بنسبة 0% من خلال خيار "اشتر الآن وادفع لاحقًا" لمدة تصل
- للاستمتاع بكافة مزايا الحملة، يجب على العميل اختيار خدمة "اشتر الآن وادفع لاحقًا" من البنك التجاري عند صندوق الدفع قبل إتمام عملية الدفع.

إلى 12 شـهرًا.

إن هذا العرض لا يشمل بطاقات الخصم، والبطاقات المدفوعة مسبقًا، وبطاقات الشركات، والبطاقات الإضافية إذا لم يكن حامل البطاقة هو صاحب الحساب الرئيسي.

يشترط أن يكون حامل البطاقة في وضع مالي

سلیم (أی عدم وجود دفعات متأخرة أو حسابات

- مغلقة أو تجاوز الحد الائتماني) عند إنجاز عملية الشراع. يجب أن تتم المعاملات الشرائية داخل أفرع لولو هايبر ماركت في دولة قطر خلال فترة الحملة. إن
- لا يمكن تعديل أو إلغاء خطة الأقساط بعد اختيارها. في حال قيام العميل بتسريع أو إلغاء خيار الأقساط قبل انتهاء المدة المحددة عند الشراء،

المشتريات عبر الإنترنت أو خارج الدولة غير مشـمولة.

سيتم فرض رسوم خدمة بقيمة 600 ريال قطري على البطاقة وستظهر العملية تحت خانة "إلغاء الخصم على جهاز iPhone". يقتصر الخصم على معاملة واحدة لكل بطاقة خلال فترة الحملة.

- تخضع هذه العروض لتوافر المنتجات وسياسات التسعير داخل متاحر لولو.
 - تُطبق الخصومات عند نقطة البيع ولا يمكن استبدالها نقدًا أو بأي طريقة أخرى.

ســتُطبق جميـع الخصومات أو المزايا المرتبطة

فقط. إن البنـك التجاري غير مســؤول عن أي أخطاء في التسـعير أو ســوع تواصل من قبل المتاجر المشاركة.

يحتفظ البنك التجاري ومجموعة اللولو بالحق في

تعديل أو تعليق أو إنهاع الحملة أو شروطها

بخدمة "اشــتر الآن وادفع لاحقًا" عنــد نقطة البيع

- وأحكامها، وذلك بعد الحصول على موافقة وزارة التحارة والصناعة، ودون إشهار مسبق. البنك التجاري غير مسؤول عن جودة، أو كمية المنتجات، أو قابليتها للبيع، أو الضمان الخاص بأي منتح تم شراؤه ضمن هذه الحملة.
- أي نزاع متعلق بجودة المنتج أو التسعير يجب معالجته مباشرةً مع لولو. تُعتبر المشاركة في الحملة قبولًا من العميل لجميع

الشروط والأحكام، بالإضافة إلى اتفاقية حامل

البطاقة المعتمدة من البنك التجاري.

- تخضع خدمة "اشتر الآن وادفع لاحقًا" لموافقة الائتمان وحدود الائتمان المتاحة وقت المعاملة.
- في حال ثبوت سوء استخدام أو إلغاء أو نشاط احتيالي متعلق بعملية الشراء، يحتفظ البنك بحق تصحيح المزايا المقدمة أو سحبها.

تُستخدم جميع مواد ووسائل التواصل الخاصة

- بالحملة (بما في ذلك الصور، واللافتات الرقمية، والمواد الإعلانية داخل المتجر) لأغراض توضيحية فقط ولا تشكل عروضًا ملزمة.
- أي استرجاع للمنتجات سيتم وفق سياسة الاسترداد المعمول بها لدى المتاجر المشاركة التي تم الشراع منها. لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عروض أو خصومات
 - اخری. لا يتحمل البنك التجاري أي مسؤولية عن الخسائر أو الأضرار أو التكاليف، سـواع أكانت مباشـرة أو غير
 - مباشرة، والتي قد تنتج عن الاستفادة من هذا العرض أو استخدام المنتجات المشتراة ضمنه. لا يتحمل البنك التجاري أي مسؤولية عن توفر المنتجات أو التسليم أو أداع المنتجات المشتراة
- ضمن الحملة. بالمشاركة في الحملة، يوافق المشاركون على السماح للبنك التجارى باستخدام أسمائهم وصورهم
- وتفاصيل مشاركتهم لأغراض تسويقية في أي وسيلة إعلامية، ومن دون أي تعويض إضافي.
- سيتم الإعلان عن أي تغييرات على الشروط والأحكام عبر القنوات الرسمية للبنك، مثل الموقع الإلكتروني أو تطبيق الهاتف الجوّال.
- يحتفظ البنك بحق استبعاد أي مشارك يثبت
 - مخالفته للشروط والأحكام أو تورطه في نشاط احتيالي.

يشمل هذا العرض موظفى البنك التجاري أو

الشركات التابعة والمملوكة له.

- في حال وجود أي نزاع، يكون قرار البنك التجاري نهائيًا وملزمًا. إن المشاركة في هذه الحملة تعنى موافقة العملاء

على الالتزام التام بهذه الشروط وأي شروط أخرى

قد تحددها الننك أو المتاحر المشاركة.

The "iPhone 17 campaign" is a limited-period

Terms & Conditions

- promotion jointly organised by The Commercial Bank (P.S.Q.C.) and Lulu Hypermarket Trading Company ("Lulu") to reward Commercial Bank Credit Cardholders who shop at Lulu stores in Qatar using the Buy Now, Pay Later ("BNPL") facility.
- The campaign is valid from 29 December 2025 to 29 January 2026.
- This offer is exclusively available to CB (The Commercial Bank) credit cardholders, except Visa Classic cardholders.

iPhone 17 series models only.

The campaign is valid only for purchases made at the following Lulu outlets: Lulu Hypermarket - D Ring, Lulu Hypermarket - The Pearl, Lulu

The discount applies to the purchase of the

- Hypermarket Abu Sidra Mall, Lulu Hypermarket - Barwa City. The discount is exclusive for the purchases made through Commercial Bank BNPL option.
- Purchases that are made without BNPL will be excluded from this campaign. Customers can opt for a 0% EMI (Equated

Monthly Instalment) through BNPL option for a

To enjoy the campaign benefits, the customer must request from the cashier to choose Commercial Bank BNPL option before billing.

maximum duration for up to 12 months.

Card, Corporate Card, or supplementary card transactions, where the supplementary cardholder is not the principal account holder. Cardholders must be in good standing (i.e.,

no past-due payments, blocked, or over-limit

The offer is not valid for CB Debit Card, Prepaid

accounts) at the time of purchase and fulfilment. Transactions must be made in-store at Lulu Hypermarkets within Qatar during the

Campaign Period. Online or international

purchases are excluded.

13

- The instalment plan cannot be modified or cancelled once chosen. If the customer accelerates/cancels the EMI option without completing the EMI tenure selected during the point of purchase, there will be a service fee of
- during the campaign period. Offers are subject to product availability and

QAR 600 applied to the customer's card with

The discount is limited to one time per card user

the narration "Reversal of iPhone discount"

Discounts are applied at the point of sale and are not exchangeable for cash or any other benefit.

Lulu's in-store pricing policies.

will be applied at the time of the transaction. Commercial Bank will not be responsible for pricing errors or miscommunication at the merchant level.

Commercial Bank and Lulu reserve the right to

amend, suspend, or terminate the Campaign

Any applicable discounts or BNPL benefits

or its terms without prior notice after approval from MOCI. Commercial Bank is not responsible for the quality, quantity, merchantability, or warranty

of goods and services purchased under this

Disputes related to product quality or pricing must be addressed directly with Lulu. Participation in the Campaign constitutes

acceptance of these Terms & Conditions and

Commercial BankCB's standard cardholder

Campaign.

- agreement. The BNPL feature is subject to credit approval and available credit limit at the time of the transaction.
 - benefits in case of misuse, cancellation, or fraud. All Campaign communications and materials (including visuals, digital banners, and in-store

Commercial Bank reserves the right to reverse

branding) are for illustrative purposes only and

- do not constitute binding offers. Any refund will be processed as per the standard return policy of the partner outlet where the purchase was made.
- This offer cannot be combined with any other promotions, discounts, or offers. Commercial Bank will not be liable for any loss,

damage, or expense arising directly or indirectly

product. Commercial Bank will not be held responsible for any issues related to product availability,

delivery, or performance.

from the use of this offer or the purchased

- By participating in this Campaign, participants agree to allow the Commercial Bank to use their name, photograph, and details of the campaign for marketing purposes in any form of media without further compensation.
- Any changes to the Terms and Conditions will be communicated through official channels, such as the Bank's website or mobile application.
- Bank employees or its owned subsidiaries of Commercial Bank. Commercial Bank reserves the right to disqualify

This offer will be applicable to Commercial

- any participant who is found to be in breach of the Terms and Conditions or involved in fraudulent activity.
- Bank shall be final and binding.

In case of dispute, the decision of Commercial

By participating in this Campaign, customers agree to be bound by these terms and conditions as well as any other terms that may be imposed by Commercial Bank and the partner outlets.



Shop with Confidence For Complaints and Suggestions 16001

License number 19937/2025

16001

رقم الترخيص 19937/2025